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ACTA DE L’ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA DE SOCI I SÒCIES 
 
Acta de l’Assemblea General Extraordinària de la Unió Excursionista de Sabadell celebrada 
el dimecres 11 de desembre de 2024, a dos quarts de set de la tarda en primera convocatòria, 
i a les set en segona, al local de l’entitat (carrer Salut, 14-16 de Sabadell). 

 
S’inicia l’Assemblea Extraordinària a les set en segona convocatòria, amb el següent 
ordre del dia: 
 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de l’Assemblea anterior. 
2. Aprovació, si escau, de modificacions en diferents punts dels estatuts per adequar-

los a la situació actual. 
3. Aprovació, si escau, del document de Règim Intern. 
4. Informació sobre les quotes pel  2025. 
5. Aprovació, si escau, del pressupost per al 2025. 
6. Qüestions i preguntes 
  
Junta assistents Josep Maria Manyosa Mas (President), Josep Ristol Debart (Tresorer), 
Maria Teresa Santasuana Casals (Secretària), Manuel Barcia Rodríguez (Vocal), Salvador 
Berdajín Sánchez (Vocal), Sílvia Devesa Mèrida (Vocal). 
 
Excusen la seva absència: Josep Navó Cordovilla (Vicepresident), Maria Marminyà i 
Espin (Vocal) i Arnau Pineda Pascual (Vocal) 
 
Socis assistents: 23 
 
1. Aprovació, si escau, de l’acta de l’Assemblea anterior. 

S’aprova per unanimitat. 
 

2. Aprovació, si escau, de modificacions en diferents punts dels estatuts per 
adequar-los a la situació actual. 
El Tresorer comenta les sis proposta de modificació que presenta la Junta, 
exposades en document que adjunta com a annex 1 i que és projecta en pantalla 
durant l’Assemblea. 
En resum, les propostes fan referència al següent: 
Proposta 1: incloure el foment de l’ús de la llengua catalana. 
Proposta 2: simplificar les modalitats de socis a quatre (de número, menor, en línia 
i horari) 
Proposta 3: actualitzar els drets i deures dels socis i especificar-los per modalitats. 
Proposta 4: especificar el tipus concret d’IPC que s’aplicarà a l’augment de quotes. 
Proposta 5: incloure l’opció de poder assemblees telemàtiques en situacions 
excepcionals. 
Proposta 6: flexibilitzar el nombre de membres de la Junta directiva. 
Modificacions de llenguatge per fer-lo inclusiu i correccions ortogràfiques, 
gramaticals i tipogràfiques. 
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S’aproven les esmenes per unanimitat, amb una sola esmena a la proposta 3, 
article 6, punt 5 referit als drets dels socis en línia. L’Assemblea vota a favor 
d’incloure el següent punt com a dret dels socis en línia: Participar amb veu, però 
sense vot, a l’Assemblea General i exposar lliurament les seves opinions a l’àmbit de 
l’Entitat. 
 

El President demana l’autorització de l’Assemblea perquè el President i la 
Secretària puguin fer la presentació de les modificacions al Registre d’Entitats 
Esportives. 
L’Assemblea aprova l’autorització. 
 

3. Aprovació, si escau, del document de Règim Intern. 
El Tresorer comenta la necessitat que l’entitat tingui un reglament de Règim Intern 
on es detalli la manera de procedir en el dia a dia de l’entitat, més enllà dels 
estatuts. Aquest document s’ha d’aprovar en Assemblea, però no s’ha de presentar 
al Registre d’Entitats Esportives com els estatuts. És un document en el qual fa 
temps que es treballa, però no s’ha presentat mai a l’Assemblea. És propòsit de la 
Junta que es pugui completar a curt termini. 
Dintre d’aquest document hi ha un capítol que parla de les categories de quotes, 
de manera que cada modalitat tindrà les seves categories. Es proposen les 
següents, amb algunes particularitats: 

 
 
S’aprova per unanimitat. 
 
 

4. Informació sobre les quotes pel  2025. 
En aquest punt, el Tresorer, exposa els augments que proposa la Junta per al 2025, 
d’acord amb l’IPC de Catalunya fixat per l’Institut Nacional d’Estadística i conegut a 
31 de desembre, corresponent al mes de novembre. L’IPC és d’un 2%. Amb els 
arrodoniments corresponents les quotes per al 2025 queden de la manera següent, 
segons les modalitats i categories que s’han presentat: 
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Utilitat pública: La quota pel foment de l’esport (donatiu) és de 50€ 
 
Segons els estatuts, la Junta pot augment l’IPC sense l’aprovació de l’Assemblea, 
per això aquest punt és informatiu. No obstant, hi ha una excepció: la quota 
proposada pel soci en línia sí que sobrepassa l’IPC. Per aquest motiu, la Junta 
demana l’aprovació dels assistents. S’aprova per unanimitat. 
 

5. Aprovació, si escau, del pressupost per al 2025. 
En aquest punt es fa un aclariment. L’exposició del pressupost serà informativa. La 
seva aprovació es farà a l’Assemblea ordinària del 2025. 
El Tresorer comenta el pressupost per al 2025 que figura en el document que 
s’adjunta com a annex 1. 
No hi ha comentaris significatius al respecte. 
 

6. Qüestions i preguntes. 
L’Àngel Artigas (expresident) planteja tres qüestions, a banda dels punts tractats a 
l’Assemblea: 
 
- Explica una situació d’un acte a la sala d’actes de l’entitat que es va allargar 

més enllà de les nou, hora de tancament del local. Davant del fet, el Conserge 
va instar a les persones a marxar de manera inadequada. 
El President pren nota i comenta que es prendran mesures. 
  

- Exposa, que segons la seva consideració, el local té massa dies festius propis i 
tardes que es tanca i que això pot dissuadir als socis i/o futurs socis. 
El President explica que això és degut a la necessitat d’ajustar el número 
d’hores de les jornades laborals al conveni. I la Secretària detalla els dies que 
està previst el tancament. Tots són vigílies de festius o ponts, en els quals està 
comprovat que minva considerablement el número de persones que 
accedeixen al local.  I també que les tardes que es tanca, el que es fa és avançar 
una hora el tancament del local i són quatre divendres del mes de juliol. 

 
- Pregunta perquè s’ha anul·lat el Cross dels esquiadors (activitat anual que 

complia la seva 49a edició). 
El President li comenta els motius: 
- Es va haver de canviar de data, del 17/11, com és habitual, a l’1/12. El motiu 

va ser la coincidència amb la Cursa del Club de Natació que també va haver 
de canviar de data per obres a la ciutat. 

CATEGORIA 2024 IPC +2% 2025

INFANTIL 31,00 €            0,62 €                31,50 €            

INFANTIL FAMILIAR 24,00 €            0,48 €                24,50 €            

MAJORS 72,00 €            1,44 €                73,00 €            

QUOTA JOVE 44,00 €            (40% descompte dels 73 = 43,80€ >> 40€

MAJOR DISTÀNCIA 36,00 €            36,50 €            (50% sobre quota de 73€)

JUBILAT QUOTA ACTUALS 36,00 €            36,50 €            (50% sobre quota de 73€)

JUBILATS 80/40 NOUS 44,00 €            (40% descompte dels 73 = 43,80€ >> 40€

WEB 22,00 €            0,44 €                23,00 €            
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- Enguany hi ha hagut un canvi de les persones de la Comissió organitzadora. 
Ha quedat un grup més reduït i amb menys experiència. 

- Es va detectar que es feien poques inscripcions i es va marcar una data 
límit. S’havia arribat a 25 inscripcions. En el mateix període el 2023 eren 
100. 

- Es va mirar de compensar-ho fent el mateix dia el Cros infantil del JAS 
(Joventut Atlètica de Sabadell), però es va desestimar per part d’ells. 

- Vistes les previsions, la Comissió va decidir anul·lar-la i fer un 
replantejament per al 2025. 
 

 
Sense més temes a comentar el President dóna per finalitzada l’Assemblea General 
Extraordinària a les 20,45h i agraeix l’assistència i col·laboració als socis i sòcies 
assistents. 
 
 
El President       La Secretària 
 
 
 
 
 
Sr. Josep Maria Manyosa Mas  Sra. Maria Teresa Santasuana Casals 
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